
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres Sobrance 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z obecného zastupiteľstva dňa 15.12.2016 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže bola 

prítomná väčšina poslancov, že zasadnutie je uznášania schopné. 

 

 

Program rokovania:   

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2017  

 

5. a. Návrh rozpočtu obce na rok 2017 

 

b. Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2017 

 

6. Rozpočtové opatrenie č.1 

 

7. Vnútorný predpis o evidovaní, odpisovaní a účtovaní majetku 

 

8. Vnútorný predpis pre vnútorný obeh účtovných dokladov a finančné 

operácie 

 

9. Vnútorný predpis pre vedenie pokladnice 

 

10. Vnútorný predpis pre vedenie účtovníctva 

 

 

11. Schválenie plánu hospodárskeho rozvoja obce Ruský Hrabovec na 

obdobie 2016-2022 

 

12. Príprava osláv na 450. výročie obce v roku 2017 

 

13. Prevod pozemku Beňatinská Anna a Riganová Marta 

 

14. Rôzne diskusia 

 

15. Záver 

 



 

K bodu 1. 

Starosta obce na základe toho, že prišla nadpolovičná väčšina otvoril rokovanie 

zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

K bodu 2: 

 Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení Ján 

Macejka a Ladislav Turišin, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA:0 

 

K bodu 3: 

Kontrola plnení uznesení – boli splnené okrem dokončenia cintorína, nakoľko to počasie 

nedovolilo. 

 

K bodu 4. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2017 predniesla pracovníčka obecného úradu, 

nakoľko sa kontrolórka obce ospravedlnila pre neúčasť. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA:0 

 

K bodu 5. 

  Pracovníčka obce Ivanišová Alena predniesla návrh rozpočtu na rok 2017 a Stanovisko 

kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2017. 

Poslanci jednohlasne schválili návrh rozpočtu a stanovisko kontrolóra berú na vedomie. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6. 

 Nakoľko sme nemali počas roka urobené ani jedno rozpočtové opatrenie, tak teraz je to 

nutné, čiže sa urobí rozpočtové opatrenie č. 1 po položkách. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 7. 

 Pracovníčka obce predniesla smernicu: Vnútorný predpis o evidovaní, odpisovaní 

a účtovaní majetku, ktorú poslanci schválili. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 



 

 

 

K bodu 8. 

 Pracovníčka obce predniesla smernicu: Vnútorný predpis vnútorný obeh účtovných 

dokladov a finančné operácie, ktorú poslanci schválili. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 9. 

 Pracovníčka obce predniesla smernicu: Vnútorný predpis pre vedenie pokladnice, ktorú 

poslanci schválili. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 10. 

 

Pracovníčka obce predniesla smernicu: Vnútorný predpis pre vedenie účtovníctva, ktorú 

poslanci schválili. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 11. 

 

 Starosta obce predniesol Plán hospodárskeho rozvoja obce Ruský Hrabovec na obdobie 

2016-2022, ktorý všetci poslanci jednohlasne schválili. 

 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 12. 

 

Príprava osláv na 450. výročie obce v roku 2017 – poslanci sa dohodli, aby sa to uskutočnilo 

v sobotu v mesiaci august. 

 

K bodu 13. 

 

Prevod pozemku Beňatinská Anna a Riganová Marta – starosta ukázal poslancom geometrický 

plán a dokumenty, ktoré svedčia o tom, že časť pozemku na ich dvore, ktorá je na liste 

vlastníctva obce, bola zaplatená čiže odkúpená od obce, ale neprešiel prevod na katastrálnom 

území. Teraz žiadajú o prevod nehnuteľnosti na nich. Keďže podľa zákona sa prevod nedá 

urobiť, je potrebné urobiť kúpno-predajnú zmluvu za symbolickú hodnotu 1,- euro. 



 

HLASOVANIE ZA:  Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bazdzák Ján, Čokynová Ľubomíra 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 14. 

V diskusii riešili poslanci akú formu chodníkov budeme realizovať. Či to bude asfalt alebo 

zámková dlažba. Poslanci sa dohodli na tom, že zistia konkrétnu cenu koľko by to stálo v jednej 

aj v druhej variante. 

 

 

K bodu 15. 

 

Na záver starosta poďakoval poslancom  a ukončil zasadnutie. 

 

 

Zapisovateľ:     Mgr. Ivanišová Alena   ....................................... 

Overovatelia:   Ján Macejka     ........................................ 

       Ladislav Turišin    ........................................ 

 

 

 

       Cinkanič Juraj 

                   Starosta  obce 


